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Protokół nr 1 z zebrania Rady Rodziców Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Woli Kiełpińskiej (dalej 

ZSP) 

20.09.2023 

 

Obecni: 

Członkowie Rady Rodziców poszczególnych klas oraz oddziałów przedszkolnych – 21 osób. ZSP liczy 

22 oddziały (16 klas oraz 6 grup przedszkolnych). 

Porządek zebrania: 

1. Otwarcie zebrania 

2. Przedstawienie nowej Dyrekcji 

3. Zgłoszenie kandydatów do Prezydium Rady Rodziców 

4. Informacja dotychczasowej Przewodniczącej Rady Rodziców o funkcjonowaniu Rady 

Rodziców w latach poprzednich. 

5. Głosowania za wyborem Prezydium Rady Rodziców 

6. Omówienie tematów: 

a. Dezynfekcja autokarów 

b. Szafki w szatni 

c. Propozycja niezadawania prac domowych na weekendy 

d. Przejście dla pieszych 

e. Szlaban w bramie wjazdowej 

f. Papier toaletowy oraz mydło w toaletach 

g. Zamknięcie drzwi w okolicach przerwy, problemy 

h. Problem ciężkich plecaków 

i. Czas pracy pielęgniarki szkolnej 

j. Różowa skrzynka dla dziewczynek 

k. brak oznaczeń na przystankach, problemy z komunikacją 

l. ubezpieczenie NNW szkolne 

m. zajęcia dodatkowe w szkole 

n. wpłaty na konto Rady Rodziców przez przedszkole 

o. składka na Radę Rodziców 

p. Regulamin Rady Rodziców 

q. Plan działania Rady Rodziców na rok szkolny 2023/2024. 

7. Zaopiniowano w głosowaniu jawnym: 

a. Dni wolne od zajęć szkolnych (jednomyślnie) 

b. Nagrody burmistrza dla trzech nauczycieli: 

 P. Szczublińska – opinia pozytywna, przy jednym głosie sprzeciwu,  

 P. Świątecki – opinia pozytywna, przy jednym głosie sprzeciwu, 

 P. Januszek – jednogłośnie opinia pozytywna. 

8. Zaopiniowano pozytywnie w głosowaniu jawnym program dydaktyczno-wychowawczy 

9. Zamknięcie obrad i ustalenie kolejnego zebrania. 
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Ad. 3 

Podczas zgłaszania kandydatur p. Dyrektor zaproponowała, żeby oprócz Prezydium powołać również 

Komisję Rewizyjną, która miałaby dokonać kontroli działalności Prezydium w roku szkolnym 

2023/2024. Wniosek spotkał się z akceptacją zgromadzonych. 

Podczas zgłaszania kandydatur ustalono również, na wniosek przewodniczącej klasy 3b, że jedna osoba 

może reprezentować tylko jeden oddział w Radzie Rodziców, wobec czego dwie osoby z obecnego 

grona zrezygnowały z reprezentowania: klasy 1b oraz 6b, dodając że na kolejnym zebraniu klasy będą 

reprezentowane przez innych członków trójek klasowych. Dodatkowo ustalono, że dwa oddziały 

reprezentowane były przez dwie osoby. W związku z powyższym do głosowania tajnego przy wyborze 

członków Prezydium oraz Komisji Rewizyjnej rozdano 19 kart do głosowania. 

Ad. 4  

Dotychczasowa przewodnicząca Rady Rodziców poinformowała o działaniach Rady Rodziców: 

organizacji Dnia Dziecka, Andrzejek, finansowaniu nagród szkolnych na zakończenie roku szkolnego 

oraz długotrwałym przenoszeniu Rachunku Rady Rodziców w Banku Spółdzielczego w Legionowie do 

PKO BP S.A., które utrudniało prawidłowe funkcjonowanie i obsługiwanie funduszy Rady Rodziców, 

Przewodnicząca klasy 4b zwróciła się o przeprowadzenie ewidencji wpływów i wydatków na koncie w 

celu określenia Ramowego Planu wydatków. 

Ad. 5 

Dokonano wyboru członków Prezydium Rady Rodziców w głosowaniu tajnym. Do Prezydium wybrano: 

Magdalena Mazur – Przewodnicząca Rad Rodziców  

Wioletta Królikowska – Wiceprzewodnicząca Rady Rodziców 

Monika Brejnakowska – Skarbnik 

Anna Bąk – Skarbnik 

Magdalena Bańkowska – Sekretarz 

Dokonano wyboru członków Komisji Rewizyjnej: 

 Ewa Młynarz – przewodnicząca 

 Kinga Maciąg – wiceprzewodnicząca 

 Iwona Goss – członek Komisji 

W głosowaniu tajnym rozdano 19 kart do głosowania, z czego jeden głos był nieważny. 

Ad. 6 a., 6.b, 6.c, 6.f 

P. Dyrektor zanotowała uwagę i zapewniła, że podejmie kroki w celu realizacji. 

Ad. 6 d 

Dyskutowano możliwości dobezpieczenia przejścia dla pieszych oraz brak istotnej reakcji ze strony 

UMIG Serock w kontaktach z GDDiA. Postanowiono, że zostanie wystosowane kolejne pismo do UMIG 

w Serocku oraz zebrana petycja rodziców pod wnioskiem. Dodatkowo Dyrekcja Szkoły wesprze 

działania. 



Protokół nr 1 z zebrania Rady Rodziców Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Woli Kiełpińskiej 

 

3 
 

Ad. 6 e 

Dyskutowano możliwość zamykania szlabanu, w celu zapewnienia bezpieczeństwa dzieciom na terenie 

placówki. Z uwagi na brak środków nie jest możliwe zakupienie pilotów do urządzenia dla wszystkich 

nauczycieli, ale Dyrekcja rozważa inne tymczasowe rozwiązania. Dyrekcja poinformowała również o 

zakupie przez UMIG w Serocku działki obok ZSP, na którym docelowo ma być plac zabaw oraz parking. 

To docelowe rozwiązanie powinno być satysfakcjonujące dla wszystkich stron i bezpieczne. 

Ad. 6 g 

Dyskutowano sensowność wprowadzenia nowego trybu wychodzenia na boisko szkolne podczas 

przerw. Rodzice zgłaszali, że dzieci mają za mało czasu na dotarcie do drzwi i często nie mają możliwości 

wyjścia na boisko podczas przerwy. Dyrekcja zadeklarowała, że sprawdzi i dokona zmian w organizacji 

tego zdarzenia. Dodatkowo pojawił się problem zamkniętych drzwi – zdarzały się przypadki że rodzice 

z dziećmi czekali 10 minut na p. woźną która drzwi otworzy. Sprawa jest o tyle istotna, że sytuacja 

zagraża bezpieczeństwu podczas ewentualnej ewakuacji szkoły – drzwi nie otwierają się automatycznie 

od wewnątrz. Padła propozycja aby drzwi były otwarte i ciągle nadzorowane przez p. woźną. Dyrekcja 

rozważy propozycję. 

Ad. 6 h 

Poruszono problem ciężkich plecaków dla klas 4-6. Dyrekcja określiła, że obecnie brak budżetu na cel 

zakupu szafek. Zastanawiano się nad innymi rozwiązaniem – padła propozycja aby nauczyciele określali 

czy dzieci potrzebują nosić wszystkie podręczniki – mogliby informować o konieczności przyniesienia 

podręcznika uczniów. Dyrekcja przekaże informację do kadry pedagogicznej. 

Ad. 6 i 

Przewodnicząca klasy 3b wniosła o zwiększenie limitu godzin pielęgniarki szkolnej. Dyrekcja 

potwierdziła, że nie dysponuje budżetem na ten cel – natomiast w szkole zostanie zamontowana 

większa ilość apteczek i w razie pojawienia się potrzeby dokonania okładu bądź udzielenia pierwszej 

pomocy dziecko powinno zgłosić się do nauczyciela, który jest zobowiązany do udzielenia pomocy. W 

uzasadnionych przypadkach wzywane jest pogotowie. 

Ad. 6 j 

Zgłoszono potrzebę sfinansowania ze środków funduszu Rady Rodziców tzw „różowych skrzynek” z 

podpaskami i tamponami dla dziewczynek – pomysł spotkał się z ogólną aprobatą. 

Ad. 6 k 

Pani Dyrektor zadeklarowała, że w najbliższym czasie będzie w ramach audytu przejeżdżała kursami 

autobusów szkolnych – postara się zinwentaryzować potrzeby i zarządzić tematem. 

Ad. 6 l 

Propozycja dobrowolnych ubezpieczeń szkolnych NNW zostanie wysłana przez Librusa do wszystkich 

rodziców. Pozostawiona została dobrowolność w wyborze oferty. 

Ad. 6 m  

Obecnie nauczyciele przygotowują propozycje zajęć dodatkowych. Dyrekcja zawnioskowała o 

dodatkowe godziny nauczycieli, tak, żeby móc sfinansować zajęcia. 
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Padło zapytanie czy możliwe jest zatem, prowadzenie zajęć dodatkowych przez prywatnych 

przedsiębiorców na terenie ZSP, w pełni odpłatne. P. Dyrektor stoi na stanowisku, że takie zajęcia w 

przypadku zainteresowania mogą się odbywać po zajęciach szkolnych. 

Ad. 6 n 

Od obecnego roku szkolnego fundusze Rady Rodziców będą obejmować również dzieci oddziałów 

przedszkolnych. 

Ad. 6 o 

Decyzja o wysokości składki zostanie podjęta na kolejnym zebraniu Rady Rodziców. 

Ad. 6 p 

Regulamin Rady rodziców zostanie uchwalony na kolejnym zebraniu Rady Rodziców. 

Ad. 6 q 

Plan działania Rady Rodziców w roku szkolnym 2023/2024 zostanie ustalony na kolejnym zebraniu 

Rady Rodziców. 

 

Ad. 9 

W związku z przedłużającymi się obradami ustalono że kolejne zebranie Rady Rodziców odbędzie się 

w dniu 4.10.2023 o godzinie 18.  

 

 

 

  

 

 

 


